
POLÍTICA .____________________ _______
tema del mes La ina9uraci° del Casal dels Avis,el propassat vint-i-

sis d'abril,fou un aconteixement rellevant pel poble de Sant 

Hilari.Per això,en aquest número del mes de maig,també hi de

diquem un extens espai en la revista d'acord amb aquesta re

llevància

EL C A SA L, PAS A  PAS

Per : MART A CLOS

i 3 ’hagués de definir, d'alguna manera, 
^  la data del 26 d'abril de 1981,jo hó 

i— —  faria dient nue significà la culminació
d'una lluita i d'un treball mantinguts per un 
desitg prou alentador i a. la vegada necessari 
com és la construcció d'una llar pels nostres 
avis.Pins aquí,la tasca engegada ha estat un 
àxit;a partir d'ara la feina a fer és,potser, 
més complexe,perouè si bé la feina principal 
ja està feta,o sigui,ja tenim el Casal,el que 
ara fa. falta és oue aquest Casal funcioni i a_i 
xò en realitat no és tan fàcil com sembla.

A fi d'aclarir una mica tot el nue ha estat 
la construcció de la Llar i de com s'organit
zarà,hem parlat amb en Jaume Parareda i 1-a So
ledat Ridaura,a la vegada nue el mateix dia de 
1 'inauguració vam fer una mena de sondeig als 
avis que hi van assistir per recollir l'opi
nió que els hi mereixia el Casal.

Fent una mica d 'història,..
El pas inmediat a la donació de la casa pai

ral de "Can Blat" va ésser la formació d'un 
Patronat cue coordinés i es fes portaveu de la 
tasca que s'engegava.Aquest Patronat consta de 
nou persones:com a representants de la família

Bayer Ros hi ha en Joan Bruguera,en Josep M2 
Vila i mossèn Joanjrepresentant a la vellesa, 
la Soleda® Ridaura,la Josefa Noguera i en Jo
sep Pla;i finalment el grup fue representa a 
1 'ajuntament està constituit per un membre de 
cada partit,així doncs,hi ha en Jaume Tarareda, 
la Heus Costa i en Josep Pujol.

Sn Jaume Parareda ens explica com ha anat 
la nüestió de finançament i obres...

"Nosaltres,el Patronat,ens hem encarregat de 
l'enuipament de la casa:la calefacció,els mo
bles,etc. . .Les obres de la casa i el jardí han 
anat a càrrec de l 'ajuntament,ja cue per altra 
banda el jardí del costat del Casal no és dels 
avis sino cue és públic."

-Evindenment el pressupost de tot això és 
bastant elevat.¿Com s'ha finançat el Casal?

"En primer lloc s'ha de dir nue des del mo
ment en que es va saber núe la família. Bayer 
donava la casa per Llar dels avis,la Soledat 
i la Josefa Noguera ja es van moure a fi de 
fer diners,mitjonçrnt rifes,tómboles,etc...Ai
xí van aconsseguir unes 500.000 ptes. i per 
tant ja. disposàvem d'un capital inicial.El pre 
ssupost és anroximadament de 1.£¡00.000 ptes, 
nue les hem aconsseguit anant a veure a les 
diferents entitats del poble,en definitiva, 
tot el nue tenim són donacions.La Caixa, de Pen 
oions ha donat 250.000 ptes,xifre no massa, al
ta si tenim amb compte nue ja fa anys nue ve
nent organitzant l 'Homenatge a la Vellesa. 
Tothom hi ha col·laborat d'una manera o altre'í
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